
Göteborg 2022-07-05

Forum Nytt 63

Hej

Så har vi då kommit igen efter dessa tomma pandemiår. Vi hoppas att vi inte drabbas av fler 
restriktioner utan att vi kan hantera kommande influensor. Det har hänt lite hittills under året 
och vi ser fram mot ytterligare.

Bal och årsmöte
Detta genomfördes på ett utmärkt sätt av Apertins Herrgårdsdansare. Tack för det. Protokoll 
från årsmötet bifogas.

Åkerhielmskursen.
Här kommer inbjudan till kursen. Vi hoppas att den nu går att genomföra så att vi kan få ta del
av Göstas arbete.

NORDLEK 24
Detta närmar sig och mer detaljer i den reviderade aktivitetsplanen.

Arbetsgruppen
Denna har decimerats sedan Inga-Britt och Per-Göran Karlsson lämnat den. Tack för ert 
arbete. Påfyllnad behövs!
 
Nu ser vi med stor tillförsikt fram mot ett fortsatt och inspirerande dansår. Gå även in på vår 
hemsida och se vad som händer: http://www.forum-historiskdans.se/ 

Hälsar
Ingrid Lidman och Göran Ingemarson
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